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Verslag van de vergadering 
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Marc De Buck 

Aanwezige commissieleden:  
Marc Lootens, voorzitter provincieraad 
Effectieve leden: Frans Van Gaeveren, voorzitter; Johan Beke, Goedele De 
Cock, Jo De Cuyper, Daniël De Knijf, Dirk De Meerleer, Patricia De Meyer, 
Greet De Troyer, Mirèse Deckers, Paul Eerdekens, Henk Heyerick, Johan 
Janssens, Luc Maes, Dirk Otte, Anne Pede, Annemie Peeters-Muyshondt, 
Nicole Van Duyse, Freddy Van Eeckhout, Marina Van Hoorick, Willy Van Hove, 
Phaedra Van Keymolen, Jozef Van Pée, Joris Van Vooren, Freddy Verbeke, 
Martine Verhoeve, Annick Willems 
Plaatsvervangende leden: Kristina Colen, Luc Lampaert, Jean-Pierre 
Stockman, Catherine Van Belle-Vanderstricht 
Provincieraadsleden – Niet-leden: Tanguy Veys 

* 

*          * 

Voorzitter Frans Van Gaeveren opent de vergadering om 19u10. 

Agenda : 

1. Goedkeuring verslag vergadering 2 oktober 2007. 
Er zijn geen opmerkingen en het verslag wordt goedgekeurd. 
 
Vervolgens wordt met toestemming van de vergadering eerst punt 
5 van de agenda behandeld. 

2. (5) Provinciaal ruimtelijk uitvoeringsplan "Verbrandingsoven 
Eeklo" – Voorlopige vaststelling 
Op vraag van de voorzitter licht gedeputeerde Marc De Buck dit 
punt kort toe. 
 
Er zijn geen vragen of opmerkingen. Het dossier wordt 
doorverwezen naar de provincieraad. 

3. (2) Budget 2008 – Financiële nota en beleidsnota 
Gedeputeerde De Buck licht dit punt toe. Hij wijst er op dat wat 
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betreft economie er drie begrotings- en beleidsrubrieken zijn die 
hoge of nieuwe kredieten vergen: 

a. cofinanciering van Europese projecten in het licht van de 
nieuwe programmaperiode 2007-2013: verhoging van 
135 000 EUR tot 500 000 EUR voor doelstelling 2 en van 
320 000 EUR tot 1 000 000 voor de Interregprogramma's 

b. cofinanciering in verband met sanering van zogenaamde 
brownfields (verontreinigde bedrijventerreinen) 
(50 000 EUR) 

c. bij de buitengewone uitgaven: 1 000 000 EUR als bijdrage 
in fase III van het Fasiver-bedrijventerrein (het Eilandje in 
Zwijnaarde). 

De voorzitter informeert of er vragen zijn. De heer Johan Janssens 
heeft enkele bedenkingen bij het China-beleid. Hij vraagt wat 
bedoeld wordt met "inhoudelijke nichestrategie". Gedeputeerde De 
Buck antwoordt dat dit verwijst naar de klemtonen op milieu- en 
havenbeleid. De heer Janssens vraagt zich ook af waarom de 
nadruk wordt gelegd op noordoostelijk China. Gedeputeerde De 
Buck stipt aan dat het provinciaal beleid hier past in een bredere 
strategie van de Vlaamse overheid, onder meer via het agentschap 
FIT (Flanders Investment and Trade). In deze strategie wordt de 
nadruk gelegd op noordoostelijk China en op milieu. Concreet 
betekent dit dat de samenwerking met Hebei wordt verdergezet, 
maar dat vanuit Beijing, waar de provincie onder meer aanwezig zal 
zijn in een business center in samenwerking met de UG en de 
Vlaams-Chinese Handelskamer, een ruimer gebied zal worden 
bestreken. De heer Janssens vraagt ook of Oost-Vlaanderen in 
China wordt gepromoot als investeringsregio. Gedeputeerde De 
Buck wijst er op dat dit wel degelijk het geval is maar dat het hier 
gaat om tweerichtingsverkeer, van Oost-Vlaanderen naar China, en 
van China naar Oost-Vlaanderen / Vlaanderen / België. 

Er zijn geen verdere vragen. De financiële en beleidsnota 2008 
worden doorverwezen naar de provincieraad. 

4. (3) Gewoon provinciebedrijf Betalingsautoriteit – Interreg IIIA – 
Grensregio Vlaanderen-Nederland: budget 2008. 
Gedeputeerde De Buck licht dit punt kort toe. 

Er zijn geen vragen of opmerkingen. Het dossier wordt 
doorverwezen naar de provincieraad. 

5. (4) Gentse Havengemeenschap vzw – Raad van bestuur: 
voordracht van een vertegenwoordiger. 
Gedeputeerde De Buck licht dit punt kort toe. 
 
De heer Tanguy Veys vraagt of dit punt financiële implicaties heeft. 
Gedeputeerde De Buck deelt mee dat ongeveer 2000 EUR lidgeld 
wordt betaald. 
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Kristina Colen informeert waarom de Gentse Havengemeenschap, 
die een sluimerend bestaand leidde, nieuw leven wordt ingeblazen. 
Gedeputeerde De Buck wijst er op dat het provinciebestuur instapt 
in een nieuw gestructureerde vereniging, en dus geen uitleg kan 
geven over het verleden. 
 
Er zijn geen verdere vragen of opmerkingen. Het dossier wordt 
doorverwezen naar de provincieraad. 

6. (6) RESOC's: 
a. Waas en Dender: dagelijks bestuur – aanduiding van 1 

effectief en 1 plaatsvervangend lid 
b. Zuid-Oost-Vlaanderen – aanduiding van 1 

plaatsvervangend lid (vervanging Patricia De Meyer) 
Gedeputeerde Marc De Buck licht dit punt kort toe. 

De heer Tanguy Veys informeert of het dagelijks bestuur waarvan 
sprake een nieuwe structuur is. 
Gedeputeerde De Buck antwoordt dat het de regio's vrij staat om 
autonoom de werkingsstructuur van de RESOC's te bepalen en dat 
het provinciebestuur waar gevraagd vertegenwoordigers aanduidt. 
In het dagelijks bestuur van de RESOC Waas en Dender worden 
naar aanleiding van de recente provincieraadsverkiezingen twee 
leden namens het provinciebestuur aangeduid. 
 
Er zijn geen verdere vragen of opmerkingen. Het dossier wordt 
doorverwezen naar de provincieraad. 

7. Varia 
Er zijn geen variapunten en de voorzitter sluit de vergadering om 
19u40.

Gent, 7 november 2007

 


